
ZAPISNIK 3. 
KORESPONDENCNE SEJE SVETA STAR`EV VRTCA HRASTNIK, 

KI JE POTEKALA OD 4.6.2021 DO 8.6.2021 

PRISOTNI: 8 od 16ih lanov 

- zapisnikar Petra Bratec 

DNEVNI RED: 

1. Pregled sklepov prejanje seje z dne 15.2.2021 

2. Polletno Poroilo o izvedbi LDN v aolskem letu 2020/2021 

3. Organizacija dela med poitnicami 

4. Razno 
Clani Sveta staraev so sprejeli SKLEP: 

Sprejme se dnevni red s predlaganimi tokami. 

AD.1

Sklepi so bili v celoti realizirani. 

SKLEP: 

Potrdi se Zapisnik 2. seje Sveta Staraev Vrtca Hrastnik, ki je potekala 15.2.2021. 

AD.2: 
Na poroilo ni bilo pripomb, Poroilo je priloga zapisniku. 

SKLEP: 

Potrdi se Polletno Poroilo o izvedbi LDN za aolsko leto 2020/2021. 

AD. 3: 

Clani Sveta Staraev Vrtca Hrasta organizacijo dela med poitnicami niso imeli pripomb. 

SKLEP:

Potrdi se Organizacija dela med poitnicami. 

AD. 4: 

Pod toko razno je Jasmina Pavli zastavila sledea vpraaanja: 

1. Ali bo enota sonek v poletnem asu odprta od 5h dalje? 

2: Kakane so posledice za naae otroke, glede na to, da kuhinja ne bo prenovljena in se bo 

prenovila le za uporabo razdeljevalne kuhinje? Smiselno in najbolj zdravo, naravno ter najbolj 

obvladljivo je, da se kuha v vrtcu ali na OS. Ali se bo ae kuhalov vrtcu ali se bo samo 

prenavljalo? Kakani so razlogi ustanovitelja za tako odloitev? 
3. Zelela bi pojasnilo glede kovid ukrepov in protokola, kjer v 4. toki piae, da sta lahko v 

garderobi dva staraa ob upoatevanju varne razdalje. Ob prihodu na enoto sonek so ves as 

trdili, da je lahko v garderobi samo en stara. 



4. Pohvalila bi delo celotne ekipe vrtca, delo vzgojiteljice in pomonice na oddelku Metuljki, 

saj sta nas kontaktirali tudi med zaprtjem vrtca in smo dobili kakano nalogo, mo~nost 

sodelovanja. Tudi vsi video posnetki so bili lepo pripravljeni, starai pa jih z veseljem 

pogledamo in dobimo potrditev, da se imajo otroci v vrtcu lepo in veliko ustvarjajo. 

Ravnateljica Maja Petan Majcen odgovarja: 

1. Ali bo enota sonek v poletnem asu odprta od Sh dalje?

Enota Sonek bo poslovala do konca aolskega leta enako, seveda- glede na potrebe znotraj 

posameznega »mehurka.« 

2. Kakane so posledice za naae otroke, glede na to, da kuhinja ne bo prenovljena in se bo 

prenovila le za uporabo razdeljevalne kuhinje? Smiselno in najbolj zdravo, naravno ter 

najbolj obvladljivo je, da se kuhav vrtcu ali na OS. Ali se bo ae kuhalo v vrtcu ali se 

bo samo prenavljalo? Kakani so razlogi ustanovitelja za tako odloitev? 
Prenova centralne kuhinje je bila predvidena za leto 2021. To je bila tudi ena izmed 

predvolilnih obljub (zapisanih nalog za mandatno obdobje) g. ~upana M. Funkla.
- Ustanovitelj se je odloil, da se bo kuhinja prenovila le za potrebe razdeljevanja, medtem ko 

se bo kuhalo v kuhinji OS.- O tem imamo za enkrat le ustno informacijo, niti ne razpolagamo 
s podatki, zakaj takana odloitev? Predvidevamo, da finanna sredstva? Nihe pa za enkrat ae 

ni opravil ocene, morebitnega popisa (ae uporabnih) sredstev v kuhinji. Za enkrat nimamo 

podatka niti kdaj, niti kako se bo priela prenova. 
- Podrtano vpraaanje ni razumljivo. 

3 }elela bi pojasnilo glede kovid ukrepov in protokola, kjer v 4. toki piae, da sta lahko 
v garderobi dva staraa ob upoatevanju varne razdalje. Ob prihodu na enoto sonek so 

ves as trdili, da je lahko v garderobi samo en stara.
V Protokoluje zapisano 2 osebi, potrebne pa so prilagoditve, glede na prostorske pogoje

posameznih enot, zato na vseh vratih piae: VSTOPAJTE POSAMICNO!« Garderoba na enoti 
Sonek je obutno manjaa od garderobe na Dolinci,polegtega je ae prehodna. Mislim, da 
odrasle zrele osebe razumejo in so sposobne upoatevati prilagoditve. 

4. Pohvalila bi delo celotne ekipe vrtca, delo vzgojiteljice in pomonice na oddelku
Metuljcki, saj sta nas kontaktirali tudi med zaprtjem vrtca in smo dobili kakano 
nalogo, mo~nost sodelovanja. Tudi vsi video posnetki so bili lepo pripravljeni, starai 
pa jih z veseljem pogledamo in dobimo potrditev, da se imajo otroci v vrtcu lepo in 
veliko ustvarjajo. 

- Zahvaljujemo se za pohvalo! V veliko veselje nam je, da prepoznate trud in prizadevanje 

strokovnih delavcev. Pohvala bo strokovnim delavkam predana.

Nina Ramaak: 
»Pri 4. tocki pod RAZNO, bi pa rada ob zakljuku pohvalila vse vzgojiteljice in pomonice na 
enoti LUCKA, ker je moja herka zelo rada obiskovala vrtec in ima nanj zelo lepe spomine.« 
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Datum: 8.6.2021 

Zapisnikar: Predsednik Sveta staraev 
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Matjaz Volav[ek Petra Bratec
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